

COMMISSION ÉLECTROTECHNIQUE INTERNATIONALE
NORME DE LA CEI

INTERNATIONAL ELECTROTECHNICAL COMMISSION
IEC STANDARD

Modification n° 2

Septembre 1982
comprenant
la Modification n° 1
(Juin 1975)
à la

Publication 264-2
1968

Amendment No. 2

September 1982
incorporating
Amendment No. 1
(June 1975)
to

Conditionnement des fils de bobinage

Deuxième partie: Bobines de livraison pour les fils de bobinage

Packaging of winding wires

Part 2: Delivery spools for winding wires

Les modifications contenues dans le présent document, discutées par le Comité d'Etudes n° 55, furent approuvées suivant la Règle des Six Mois.

La Modification n° 1, basée sur le document 55(Bureau Central)120 diffusé en décembre 1973, fut publiée en juin 1975.

La Modification n° 2 est basée sur le document 55(Bureau Central)246 qui a été diffusé en janvier 1981 aux Comités nationaux suivant la Règle des Six Mois. Une ligne verticale dans la marge différencie le texte de la Modification n° 2.

The amendments contained in this document, discussed by Technical Committee No. 55, have been approved under the Six Months' Rule.

Amendment No. 1, based on Document 55(Central Office)120 circulated in December 1973, was published in June 1975.

Amendment No. 2 is based on Document 55(Central Office)246 and was circulated to National Committees under the Six Months' Rule in January 1981. The text of Amendment No. 2 can be distinguished by a vertical line in the margin.



© CEI 1982

Droits de reproduction réservés — Copyright - all rights reserved

Bureau Central de la Commission Electrotechnique Internationale

3, rue de Varembe
Genève, Suisse